
Protokół nr XXVI/20  z sesji Rady Miejskiej w Słupsku
w dniu 21 grudnia 2020 r.

Początek sesji: godz. 9.00.
Posiedzenie z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:01:12 – 0:13:00)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 26. w obecnej kadencji 
sesję Rady Miejskiej w Słupsku, prowadzoną w trybie zdalnym.
Przywitała radnych uczestniczących w obradach, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała  
Prezydent Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta: Martę Makuch
i Marka Golińskiego, Skarbnika Miasta Annę Gajdę-Szewczuk, Sekretarza Miasta Łukasza 
Kobusa oraz wszystkich oglądających obrady dzięki transmisji on-line.
Przed przystąpieniem do dalszej części obrad, powitała przedstawicieli Związku Harcer-
stwa Polskiego, którzy przybyli na posiedzenie z Betlejemskim Światełkiem Pokoju.
Harcerze, na ręce Przewodniczącej Rady, przekazali  zapaloną latarenkę jako symbol po-
jednania, ciepła i jedności, składając jednocześnie wszystkim życzenia dobrego roku.
Następnie głos zabrała Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, która
w swoim imieniu jak i Przewodniczącej Rady podziękowała za podarunek wyrażając jed-
nocześnie nadzieję, że Światło to zaświeci w każdym słupskim i polskim domu.

W dalszej części, Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że w trakcie
transmisji mogą wystąpić krótkie opóźnienia (ok. 30 sekund). Poprosiła radnych oraz po-
zostałych uczestniczących i oglądających obrady o wzięcie tego pod uwagę.
Następnie, przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła radnych o potwierdzenie 
obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Po chwili, podziękowała i stwierdziła, że w sesji uczestniczy 21 radnych, jest więc kwo-
rum umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista obecno-
ści pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Lista 
obecności kierowników jednostek organizacyjnych Miasta Słupska stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu.)
Poinformowała, że funkcję sekretarza podczas obrad będzie pełnić radny Jacek Szaran.
Poinformowała także, że do przyjęcia przez Radę jest treść  protokołu nr 25 z sesji, któ-
ra odbyła się 25 listopada 2020 r.,  udostępniony radnym 10 grudnia br.
Stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń, uwag, ani popra-
wek, w związku z tym – na podstawie § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej
w Słupsku – protokół uważa się za przyjęty.
Przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad  i projektami 
uchwał przekazała radnym 14 grudnia br., czyli 7 dni przed sesją.
(Zawiadomienie radnych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zawiadomie-
nie Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Następnie poinformowała, że 15 grudnia br., po przesłaniu zawiadomienia, odbyło się po-
siedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym Komisja zajęła stanowisko
w sprawie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska oraz w sprawie petycji doty-
czącej przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin.
Poinformowała, że w związku z powyższym, na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słup-
ska, uwzględniając stanowiska Komisji, przygotowała projekty uchwał w wymienionych 
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sprawach. Przypomniała, że projekty te, na drukach nr 26/18 i 26/19, przekazała rad-
nym 18 grudnia br.
Wystąpiła z wnioskami o ich wprowadzenie do porządku obrad.
Zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić  wniosek o zmianę porządku obrad.
W związku z tym, że innych wniosków nie zgłoszono, poddała pod głosowanie  wniesione 
przez siebie wnioski. 
Przypomniała, że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie gminnym Rada może 
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego skła-
du - przy 12 głosach „za”.
Jako pierwszy poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu o nr „17a.” w brzmieniu „Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Słupska (druk nr 26/19)”.
Zapytała, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego punktu, kto jest
przeciwny, kto wstrzymał się. 
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard 
Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żu-
rawska
PRZECIW (2)
Kamil Bierka, Mirosława Sagun-Lewandowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku uzupełniła porządek obrad.

Następnie, poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu o nr „17b.”
w brzmieniu:  „Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 
(druk nr 26/18).”
Zapytała, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego punktu, kto jest
przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Łukasz Jaworski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, 
Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Ryszard Kruk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Bożena Hołowienko
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku uzupełniła porządek obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomie-
niu z uwzględnieniem przegłosowanych zmian.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku

podjętych na sesji w dniu 30 września 2020 r. (wg stanu na 4 grudnia 2020 r.).
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok

oraz zmiany treści Uchwały Nr XIV/268/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 26/14).

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
5. (druk nr 26/15).
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-

2037 (druk nr 26/17).
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają

z upływem roku budżetowego 2020 (druk nr 26/13).
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
„Wodociągi Słupsk” Spółka z o. o. z siedzibą w Słupsku, na okres 01.01.2022 – 
31.12.2024 (druk nr 26/11).

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Słupsk 
(druk nr 26/12).

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości położonej
w Słupsku przy ulicy Juliana Tuwima (druk nr 26/6).

11.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2021 r. przypadającej
na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji 
Społecznej w Słupsku (druk nr 26/8).

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Słupska 
na lata 2017-2025+ (druk nr 26/5).

13.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Opieki nad 
Zabytkami Miasta Słupska na lata 2016-2019 (druk nr 26/9).

14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Miasta Słupska na lata 2020-2023 (druk nr 26/10).

15.Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Miejskiemu Integracyjnemu 
nr 8 w Słupsku przy ul. Wiatracznej 10 (druk nr 26/3).

16.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Bytów w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
(druk nr 26/4).
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17.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/289/20 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Słupsk, branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, 
określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych 
do ich potwierdzenia (druk nr 26/7).

18.Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków
i sposobów ich przyznawania (druk nr 26/16).

17 a. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska 
        (druk nr 26/19).
17b. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 
       (druk nr 26/18).
19.Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Słupsku z działalności w 2020 roku oraz 

przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku za II półrocze 
2020 r.

20.Plany pracy Komisji Rady Miejskiej w Słupsku na 2021 rok oraz zatwierdzenie planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na 2021 rok.

21.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 26/1).

22.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040  (druk nr 26/2).

23.Interpelacje i zapytania radnych.
24.Sprawy bieżące.

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad przypomniała, że:
- głosu udzielać będzie zgodnie z kolejnością zgłoszeń, 
- w sali obrad mogą przebywać osoby tylko w stosunku służbowym,
- radni uczestniczący w sesji zdalnie będą mogli zabrać głos po telefonicznym połączeniu
się z salą obrad. 
Ponadto przypomniała o konieczności:
- wyciszania transmisji podczas wypowiedzi, aby nie doszło do sprzężeń,
- rozłączenia się po zakończeniu wypowiedzi.
Ponadto, w związku z opóźnieniem w transmisji, poprosiła o dodatkowe sprawdzanie ty-
tułu głosowania wyświetlającego się nad przyciskami, tak aby Radni nie mieli  wątpliwo-
ści w jakiej sprawie głosują.
Poinformowała, że mieszkańcy, którzy chcą obserwować obrady Rady, a nie posiadają ta-
kiej możliwości, mogą śledzić transmisję na ekranie umieszczonym w sąsiedniej sali, 
przy zachowaniu bezpiecznego dystansu i obowiązku zasłaniania ust i nosa.

ad pkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 30 września 2020 r. (wg stanu 
na 4 grudnia 2020 r.).
(czas nagrania: 0:13:01 – 0:15:50)

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że sprawozdanie przekazała 
radnym 11 grudnia br. 
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała sprawozdanie pod głosowanie.
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Zapytała kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania, kto jest przeciwny, kto wstrzy-
mał się.
(W trakcie głosowania, Przewodnicząca Rady poprosiła o skontaktowanie się telefonicz-
ne z radnymi Pawłem Szewczykiem i Bogusławem Dobkowskim w celu potwierdzenia 
uczestnictwa w sesji, w związku z koniecznością odznaczenia na liście obecności. W od-
powiedzi, radny B.Dobkowski poinformował, że chwilowo jedynie ogląda obrady.)
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żu-
rawska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 30 września 2020 r. (wg stanu na 4 
grudnia 2020 r.).

ad pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 
2020 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr 14/268/19 z dnia 18 grudnia 2019 r.
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 26/14).
(czas nagrania: 0:15:51 – 0:21:01)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 11 grudnia 2020 r. stanowi załącznik nr 6 do ni-
niejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 11 grudnia br.
Poinformowała również, że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Edukacji oraz Finansów za-
opiniowały pozytywnie projekt uchwały.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 8 i 9 do niniejszego protokołu.)

Przypomniała, że 18 grudnia Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę do projektu 
uchwały, którą przekazała radnym w tym samym dniu.
(Pismo z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-III.3021.48.2020 stanowi załącznik nr 10
do niniejszego protokołu.)
Następnie, Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i autopoprawką. 
W dalszej części, Przewodnicząca Rady, zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 
w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały z au-
topoprawką.
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Zapytała kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się. Po za-
kończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Ho-
łowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowiń-
ska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, 
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żu-
rawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Wojciech Lewenstam
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok oraz zmia-
ny treści Uchwały Nr XIV/268/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia bu-
dżetu Miasta Słupska na 2020 rok.
(Uchwała nr XXVI/415/20 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2020 rok (druk nr 26/15).
(czas nagrania: 0:21:02 – 0:25:20)
(Pismo z projektem uchwały z 11 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB.V.0006.43.2020 stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że: 
- projekt uchwały przekazała radnym 11 grudnia,
- Komisje: Edukacji oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 13 i 14 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że 18 grudnia Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę do projektu, którą 
przekazała radnym w tym samym dniu.
(Pismo z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-III.3021.49.2020 stanowi załącznik nr 15
do niniejszego protokołu.)
Następnie, Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt wraz z uzasad-
nieniem i autopoprawką. 
W dalszej części posiedzenia, Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy ktoś z radnych
chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie. Zapytała: kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny,
kto wstrzymał się.  Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech Lewen-
stam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, 
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wisz-
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niewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok.
(Uchwała nr XXVI/416/20 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej
na lata 2020-2037 (druk nr 26/17).
(czas nagrania: 0:25:21 – 0:28:50)
(Pismo z projektem uchwały z 14 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-V.0006.44.2020 stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że:
- projekt uchwały przekazała radnym 14 grudnia br.,
- Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała, że 18 grudnia br. Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę do projektu,
którą przekazała radnym w tym samym dniu.
(Pismo z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-III.301.17.2020 stanowi załącznik nr 19 do ni-
niejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projektu uchwały wraz uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowa-
nie. Zapytała, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzy-
mał się. Po zakończeniu głosowania,odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w podjęła 
uchwałę w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2037. 
(Uchwała nr XXVI/417/20 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2020 (druk nr 26/13).
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(czas nagrania: 0:28:51 – 0:39:39)

(Pismo z projektem uchwały z 11 grudnia 2020 r., znak: BM-RRB-V.0006.4.2020 stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że:
- projekt uchwały przekazała radnym 11 grudnia br.,
- Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że 18 grudnia br. Prezydent Miasta złożyła autopoprawkę do projektu uchwały, 
którą przekazała radnym tego samego dnia.
(Pismo z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RRB-I.0006.1.2020 stanowi załącznik nr 23 do ni-
niejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem i autopoprawką.
Następnie, Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie się do dyskusji.
Ze swej strony zapytała, czy Skarbnik Miasta posiada wiedzę dlaczego zadania określone 
w projekcie uchwały będą wykonane dopiero w przyszłym roku.
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta, wyjaśniając, że w większości przypadków spowo-
dowane jest to sytuacją pandemiczną oraz panującymi warunkami atmosferycznymi. 
Ponadto, głos zabrał radny Jan Lange, który wyraził pogląd, iż inwestycje należy plano-
wać bardziej racjonalnie w czasie, biorąc pod uwagę konieczność przeprowadzenia prze-
targu i wykonania prac przy odpowiednich warunkach atmosferycznych.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka, która 
odnosząc się do inwestycji wymienionych w projekcie uchwały wyjaśniła dlaczego jej 
zdaniem nie ma żadnych błędów, ani złego planowania, ani zaniechania. 
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały
z autopoprawką pod głosowanie. Zapytała kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 
jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowien-
ko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wisz-
niewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upły-
wem roku budżetowego 2020.
(Uchwała nr XXVI/418/20 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących 
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w posiadaniu „Wodociągi Słupsk” Spółka z o. o. z siedzibą w Słupsku, na okres 
01.01.2022 – 31.12.2024 (druk nr 26/11).
(czas nagrania: 0:39:41 -0:48:59)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 9 grudnia 2020 r., znak: GKiOŚ-ROŚ 
II.0006.27.2020 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 10 grudnia br.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzew-
ska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy nie będzie takiej sytuacji, że najpierw zrobimy dro-
gę, a potem będziemy robili ciąg.
Dyrektor Wydziału Katarzyna Guzewska odpowiedziała, że  Prezes Spółki jest w stałym 
kontakcie z Dyrektorem ZIM-u, inwestycje się spinają, nawet te nieplanowane. 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję oraz poinformowała, że Komisja Gospodarki Ko-
munalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji głos zabrał radny Jan Lange – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunal-
nej, który serdecznie podziękował Prezesowi Spółki Andrzejowi Wójtowiczowi za dokład-
ne i profesjonalne prezentowanie projektów uchwał na Komisji. 
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. Zapytała kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 
kto wstrzymał się. Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie  uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu „Wodo-
ciągi Słupsk” Spółka z o. o. z siedzibą w Słupsku, na okres 01.01.2022 – 31.12.2024.
(Uchwała nr XXVI/418/20 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomera-
cji Słupsk (druk nr 26/12).
(czas nagrania: 0:49:04 – 0:54:06.)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 9 grudnia 2020 r., znak: GKiOŚ-ROŚ-
II.0006.26.2020 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwa-
ły przekazała radnym 10 grudnia br. 
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Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzew-
ska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej jed-
nogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)
W dalszej części, zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedsta-
wionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała, kto
z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 
Słupsk.
(Uchwała nr XXVI/420/20 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości 
położonej w Słupsku przy ulicy Juliana Tuwima (druk nr 26/6).
(czas nagrania: 0:54:10 – 0:58:33)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 1 grudnia 2020 r., znak: ZM-ZM-V.6845.18.2020 
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 2 grudnia br.
Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Anna Chumek przedsta-
wiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 
Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 32 i 33 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumen-
tu. W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała,
kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
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ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości położonej w Słup-
sku przy ulicy Juliana Tuwima.
(Uchwała nr XXVI/421/20 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2021 r. 
przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Cen-
trum Integracji Społecznej w Słupsku (druk nr 26/8).
(czas nagrania: 0:58:34 - 1:02:35)

(Projekt uchwały przekazany pismem z 8 grudnia 2020 r., znak: ZiSS-VII.0006.10.2020 
stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwa-
ły przekazała radnym  9 grudnia br.
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
wraz z uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych jedno-
głośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumen-
tu. W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała 
kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2021 r. przypadają-
cej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Spo-
łecznej w Słupsku.
(Uchwała nr XXVI/422/20 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.)
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ad pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitali-
zacji Miasta Słupska na lata 2017-2025+ (druk nr 26/5).
(czas nagrania: 1:02:37 – 1:11:52)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 1 grudnia 2020 r., znak: ZF-RR.I.0006.1.2020 sta-
nowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 2 grudnia br.

Dyrektor Wydziału Zarządzania Funduszami Justyna Pluta przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Następnie Przewodnicząca Rady, poinformowała, że Komisje: Gospodarki Komunalnej 
oraz Spraw Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 39 i 40 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumen-
tu. W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała kto
z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Poprosiła o odnotowanie na liście obecności w systemie eSesja obecności radnego Bogu-
sława Dobkowskiego.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wisz-
niewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Mia-
sta Słupska na lata 2017-2025+.
(Uchwała nr XXVI/423/20 stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Słupska na lata 2016-2019 (druk nr 
26/9).
(czas nagrania: 1:12:00 – 1:17:15)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 9 grudnia 220 r., znak: PP-DEZ-III.0006.9.2020 
stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 10 grudnia br.
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Główny Specjalista w Wydziale Planowania Przestrzennego Katarzyna Dobkowska  
przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje: Edukacji oraz Finansów jednogłośnie 
zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 43 i 44 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała, kto
z  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania – odczytała wynik:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Opieki nad Zabytkami Miasta Słupska na lata 2016-2019.
(Uchwała nr XXVI/424/20 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Miasta Słupska na lata 2020-2023 (druk nr 26/10).
(czas nagrania: 1:17:15 – 1:22:04)
(Pismo przekazujące projekt uchwały z 9 grudnia 2020 r., znak: PP-DEZ-III.0006.10.2020 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 10 grudnia br.

Główny Specjalista  w Wydziale Planowania Przestrzennego Katarzyna Dobkowska 
przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. Wniosła autopoprawkę do pkt 2. uzasadnie-
nia polegającą na sprostowaniu błędu pisarskiego, w związku z  omyłkowo  wpisanymi la-
tami 2016-2019 w drugiej części zdania, na  prawidłowy zapis o brzmieniu: „Program na 
kolejne cztery lata tj. 2020-2023”.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisje: Edukacji oraz Finansów jed-
nogłośnie zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 47 i 48 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała kto 
jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
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bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Mirosława Sagun-Lewandowska

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Miasta Słupska na lata 2020-2023.
(Uchwała nr XXVI/425/20 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Miejskie-
mu Integracyjnemu nr 8 w Słupsku przy ul. Wiatracznej 10 (druk nr 26/3).
(czas nagrania: 1:22:07 – 1:25:32)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 30 listopada 2020 r., znak: E-V.0006.14.2020 sta-
nowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 2 grudnia br.

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasad-
nieniem.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Edukacji jednogłośnie zaopiniowała 
projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za-
pytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie nadania imienia Przedszkolu Miejskiemu Inte-
gracyjnemu nr 8 w Słupsku przy ul. Wiatracznej 10.
(Uchwała nr XXVI/426/20 stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Bytów w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych 
punktów katechetycznych (druk nr 26/4). 
(czas nagrania: 1:25:33 – 1:29:26)
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(Projekt uchwały przekazany pismem z 30 listopada 2020 r., znak: E-V.0006.15.2020 sta-
nowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przeka-
zała radnym 2 grudnia 2020 r.

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Edukacji jednogłośnie zaopiniowała 
projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Ho-
łowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Le-
wenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroń-
ski, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Paweł Skowroński

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą By-
tów w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych.
(Uchwała nr XXVI/427/20 stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/289/20 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie określenia kryteriów 
rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawo-
wych prowadzonych przez Miasto Słupsk, branych pod uwagę na drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kry-
teriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia (druk nr 26/7).
(czas nagrania: 1:29:27 – 1:34:07)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 3 grudnia 2020 r., znak: E-VI.0006.14.2020 stano-
wi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że:
- projekt uchwały przekazała radnym 4 grudnia br.,
- Komisja Edukacji jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
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W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie. Zapytała kto 
jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech Le-
wenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroń-
ski, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (3)
Kamil Bierka, Małgorzata Lenart, Paweł Skowroński

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie zmiany uchwały nr XVI/289/20 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji
do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Miasto Słupsk, branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyj-
nego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów nie-
zbędnych do ich potwierdzenia.
(Uchwała nr XXVI/428/20 stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdro-
wotnej oraz warunków i sposobów ich przyznawania (druk nr 26/16).
(czas nagrania: 1:34:07 – 1:37:57)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 11 grudnia 2020 r., znak: E-IV.006.17.2020 stano-
wi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że:
- projekt uchwały przekazała radnym 14 grudnia br.,
-  Komisja  Edukacji jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.
Dodała, że związki zawodowe zaopiniowały projekt pozytywnie.

Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos
w sprawie projektu. W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt pod głosowanie.
Zapytała kto z  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od gło-
su.
Poprosiła o odnotowanie w systemie do głosowania głosu „za” radnego Kamila Bierki. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgo-
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rzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jan Lange

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń w ramach po-
mocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków
i sposobów ich przyznawania.
(Uchwała nr XXVI/429/20 stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17a. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska. 
(druk nr 26/19).
(czas nagrania: 1:38:00 – 1:43:02)
(Projekt uchwały na druku nr 26/19 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 
Pozostałe dokumenty znajdują się przy sprawie znak: BRM-I.1510.16.2020.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 1 grudnia 2020 r. do Rady 
Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie 
braku realizacji uchwały nr XII/208/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 października 
2019 r. w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, 
tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 
jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.
Ponadto, powiedziała, że skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2020 r.  po za-
poznaniu się z treścią skargi, stanowiskiem Prezydenta Miasta, wysłuchaniu Skarżącego,
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, większością głosów uznała ją za bezzasadną.

Ponadto wyjaśniła, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała,               
projekt uchwały w tej sprawie, uwzględniający stanowisko Komisji. 
Przypomniała, że Rada wyraziła zgodę na jego umieszczenie w porządku obrad dzisiej-
szej sesji.
Przypomniała, że skargę, stanowisko Prezydent Miasta Słupska, stanowisko Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt uchwały na druku Nr 26/19 
- zawierający uzasadnienie, przekazała radnym do zapoznania 18 grudnia br.
(Rekomendacja Komisji stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały uznający skargę
za bezzasadną pod głosowanie. Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest prze-
ciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgo-
rzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
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Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Renata Stec
BRAK GŁOSU (1)
Jan Lange

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta 
Miasta Słupska.
(Uchwała nr XXVI/430/20 stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17b. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrze-
nia (druk nr 26/18).
(czas nagrania: 1:43:02 – 1:49:09)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 21 września 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty 
Praw Rodzin.
Poinformowała również, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku 
na posiedzeniu 15 grudnia, po zapoznaniu się z treścią petycji oraz opinią prawną,
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, większością głosów zarekomendowała pozosta-
wienie petycji bez rozpatrzenia, w związku z tym, że petycja została złożona w sprawie,
która była już przedmiotem obrad Rady w dniu 25 listopada i została rozpatrzona.
Przypomniała, że Rada podczas tej sesji, po dyskusji, w wyniku głosowania 7 za, 13 prze-
ciw i 1 głosie wstrzymującym się, nie podjęła uchwały w tej sprawie.
Dodała, że petycję, opinię prawną oraz stanowisko Komisji przekazała radnym 18 grud-
nia br., do zapoznania się.
(Stanowisko Komisji stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. Pozostałe doku-
menty znajdują się przy sprawie znak: BRM-I.156.7.2020.)
W dalszej części poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska, 
uwzględniając stanowisko Komisji,  przygotowała projekt uchwały w sprawie pozostawie-
nia petycji bez rozpatrzenia. 
Przypomniała, że inicjatywę uchwałodawczą – projekt uchwały na druku Nr 26/18 zawie-
rający uzasadnienie, przekazała radnym do zapoznania 18 grudnia.
Przypomniała również, że Rada wyraziła zgodę na uzupełnienie porządku obrad dzisiej-
szej sesji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Głos zabrała radna Anna Mrowińska, która w swoim imieniu jak i Klubu Radnych Prawa
i Sprawiedliwości wyraziła ubolewanie z powodu nie przyjęcia przez Radę Miejską na po-
siedzeniu w dniu 25 listopada obywatelskiej inicjatywy w sprawie przyjęcia Samorządo-
wej Karty Praw Rodzin. Jednocześnie poinformowała, że Klub Radnych PiS będzie głoso-
wać za podjęciem uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, w związku
z tym, że nie można debatować drugi raz nad tym samym tematem.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto 
wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgo-
rzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jan Lange

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.
(Uchwała nr XXVI/431/20 stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 18. Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Słupsku z działalności
w 2020 roku oraz przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Słupsku za II półrocze 2020 r.
(czas nagrania: 1:49:13 – 1:55:32)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że zgodnie z § 11 Regulaminu 
Pracy Rady Miejskiej  stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska, Komisje,
z wyjątkiem Komisji Rewizyjnej,  przed zakończeniem roku kalendarzowego przedkłada-
ją Radzie sprawozdania ze swej działalności.
Poinformowała, że w dniach od 14 do 17 grudnia przesłała radnym sprawozdania  Komi-
sji: Gospodarki Komunalnej, Skarg, Wniosków i Petycji, Spraw Społecznych i Finansów
za 2020 r. oraz Komisji Edukacji z działalności  od  grudnia 2019 r. do grudnia 2020 r.
(Sprawozdania ww. Komisji stanowią załączniki od nr 68 do nr 72.)

Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przekazanych sprawozdań.

W związku z brakiem zgłoszeń, stwierdziła, że Komisje wywiązały się z nałożonego 
na nie obowiązku przedłożenia sprawozdań ze swej działalności w roku 2020.

W dalszej części posiedzenia poinformowała, że  zgodnie z § 12 Regulaminu pracy Komi-
sji Rewizyjnej stanowiącego załącznik Nr 4 do Statutu Miasta Słupska, Komisja ta, dwa 
razy w roku przedstawia Radzie Miejskiej sprawozdanie z działalności.
Przypomniała, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej od 25 czerwca do 14 
grudnia 2020 r. przesłała radnym do zapoznania się  15 grudnia br.
Następnie, oddała głos Przewodniczącemu Komisji Łukaszowi Jaworskiemu, który 
przedstawił uzasadnienie konieczności przedłużenia do końca stycznia 2021 r. terminów 
zakończenia 4 kontroli zaplanowanych w planie pracy Komisji na 2020 r. 
Po zakończeniu wypowiedzi Przewodniczącego Łukasza Jaworskiego, Przewodnicząca 
Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania              
z działalności Komisji Rewizyjnej w ww. wymienionym okresie. Zapytała, kto z radnych 
jest za przyjęciem sprawozdania, kto jest przeciwny, kto się wstrzymał.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgo-
rzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jan Lange

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej od 25 czerwca
do 14 grudnia 2020 r.
(Sprawozdanie ww. Komisji stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 19. Plany pracy Komisji Rady Miejskiej w Słupsku na 2021 rok oraz 
zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
na 2021 rok.
(czas nagrania: 1:55:39 – 2:00:31)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że zgodnie z § 11 Regulaminu 
pracy Rady Miejskiej  stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska, Komisje 
przed zakończeniem roku kalendarzowego przedkładają Radzie plany pracy na następny 
rok.
Poinformowała, że w dniach od 14  do 17 grudnia przesłała radnym plany pracy na rok 
2021: Komisji Gospodarki Komunalnej, Komisji Spaw Społecznych, Komisji Edukacji oraz 
Komisji Finansów.
(Plany pracy ww. Komisji stanowią załączniki od nr 74 do nr 77 do niniejszego protoko-
łu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionych dokumentów.

W związku z brakiem zgłoszeń, stwierdziła, że Komisje wywiązały się z nałożonego
na nie obowiązku i przedłożyły Radzie Miejskiej w Słupsku swoje plany pracy
na 2021 rok.

Dodatkowo przypomniała, że na mocy § 2 ust. 1 Regulaminu pracy Komisji Rewizyjnej 
stanowiącego załącznik Nr 4 do Statutu Miasta Słupska, Komisja Rewizyjna pracuje we-
dług rocznego planu pracy, który przedstawia Radzie do zatwierdzenia przed rozpoczę-
ciem roku.
Poinformowała również, że Komisja na posiedzeniu w dniu 14 grudnia br. ustaliła plan 
pracy uwzględniający 4 niezrealizowane w 2020 r. kontrole  i przedłożyła go Radzie Miej-
skiej do zatwierdzenia. Przesłała go radnym do zapoznania się 15 grudnia. 
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego planu pracy.
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń, poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na rok 2021. Zapytała kto  jest za zatwierdzeniem planu pracy Komisji Rewi-
zyjnej na 2021 rok, kto jest przeciwny, kto się wstrzymał.
Po zakończeniu głosowania – odczytała wynik: 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Wojciech Le-
wenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroń-
ski, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku  za-
twierdziła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.
(Plan pracy na 2021 r. ww. Komisji wraz z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 78 do ni-
niejszego protokołu.)

Następnie, Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę w obradach od godz. 11.00
do godz. 11.30.

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska wznosiła obrady po przerwie, a następnie 
przystąpiła do sprawdzenia quorum. Poprosiła, aby radni nacisnęli przycisk 
„quorum”.

ad pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska
na 2021 rok (druk nr 26/1).
(czas nagrania: 2:31:04 – 5:17:09, z uwzględnieniem przerwy w obradach)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 23.11.2021 r., znak: BM-RPB-IV.3020.3.2020 wraz
z kopią zarządzenia Nr 946/BM/2020 Prezydenta Miasta Słupska z dnia 23 listopada 2020
r. stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że  24 listopada Prezydent 
Miasta, przedłożyła Radzie Miejskiej projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 
i materiałami informacyjnymi. Dodała, że  w tym samym dniu dokument przekazała rad-
nym do zapoznania się.

Poinformowała również, że: 
- 15 grudnia br., przekazała radnym informację Prezydent Miasta o przyjętych do projek-
tu budżetu na 2021 rok, propozycjach Komisji, Klubów Radnych oraz Radnych przygoto-
waną wg stanu na 23 listopada listopada tego roku,
(Pismo z 15 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB.III.3020.9.2020 stanowi załącznik nr 80 do ni-
niejszego protokołu.)
- przekazała radnym pismo Prezydent Miasta  z 16 grudnia informujące o zamiarze wpro-
wadzenia zmian w planach finansowych dysponentów budżetu niemożliwych do przewi-
dzenia na etapie projektowania, a skutkujących zmianami w projekcie uchwały budżeto-
wej,
(Pismo z 16 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-V.3020.10.2020 stanowi załącznik nr 81 do ni-
niejszego protokołu.)
-17 grudnia br. przekazała radnym uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obra-
chunkowej w Gdańsku z 11 grudnia 2020 r. w sprawie  opinii o projekcie uchwały budże-
towej Miasta Słupska na 2021 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu 
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budżetu. Przypomniała, że projekt uchwały budżetowej oraz możliwość sfinansowania 
deficytu budżetowego zostały zaopiniowane pozytywnie.
(Uchwała Nr 305/p213/P/I/20 z 11 grudnia 2020 r. stanowi załącznik nr 82 do niniejsze-
go protokołu.)
Ponadto, poinformowała, że:
- Komisja Gospodarki Komunalnej oraz  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych przyjęły projekt 
uchwały do wiadomości,
- Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w części dotyczącej mery-
torycznego zakresu Komisji,
- Komisja Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 83 do nr 86 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że 18 grudnia br. Prezydent Miasta złożyła autopoprawkę do projektu budżetu  
na 2021 rok, której treść przekazała radnym w tym samym dniu.
(Pismo z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-V.3020.12.2020 stanowi załącznik nr 87 do ni-
niejszego protokołu.)
W dalszej części poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę-Szewczuk o przedstawienie pro-
jektu budżetu Miasta na 2021 rok wraz z autopoprawką oraz poinformowała, że po za-
kończeniu wypowiedzi Skarbnik Miasta, zamierza udzielić kolejno głosu: Przewodniczące-
mu Komisji Finansów Adamowi Trederowi, wg kolejności zgłoszeń - Przewodniczącym 
Klubów lub osobom w ich imieniu, Prezydent Miasta, a następnie w kolejności zgłoszeń 
pozostałym radnym.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przestawiła projekt budżetu Miasta 
Słupska na 2021 r. wraz z autopoprawką.
(Prezentacja projektu budżetu stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.)

Jako kolejny, głos zabrał Przewodniczący Komisji Finansów Adam  Treder, który ze 
swej strony zaproponował wykreślenie ze str. 211 projektu budżetu kwoty 500 zł z działu
750 „wydatki rzeczowe” poz. „różne opłaty i składki” z przeznaczeniem na składkę 
członkowską w Stowarzyszeniu Samorządowym S6, argumentując to faktem, że sprawy 
związane z realizacją tej inwestycji na odcinku Sianów – Bożepole w ostatnich miesią-
cach nabrały dużej dynamiki, są ogłoszone przetargi na realizację większości odcinków 
tej trasy, także realizacja tej ważnej dla naszego regionu inwestycji jest zabezpieczona.
Radny stwierdził, że nie widzi  potrzeby ponoszenia przez Miasto Słupsk tego wydatku – 
małego, ale w obecnej sytuacji bardzo ważne jest, aby zaoszczędzić każdy grosz.
W odniesieniu do zapisu w dziale 750 „administracja publiczna” - str. 338 projektu bu-
dżetu – „przebudowa obiektu oświatowego przy ul.Grottgera na obiekt o funkcji biu-
rowo-administracyjnej” - zaproponował rozważenie przeznaczenia tego budynku na cele 
osób niepełnosprawnych. Wyraził ubolewanie, że w projekcie budżetu nie udało się 
uwzględnić  bardzo ważnej jego zdaniem propozycji Klubu Radnych Prawa i Sprawiedli-
wości dotyczącej poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Osiedla Piastów i Niepodległości
w zakresie doświetleń przejść dla pieszych.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Wiceprzewodniczącemu Rady
Miejskiej Wojciechowi Gajewskiemu. Radny zabrał głos w imieniu Klubu Radnych Łączy 
nas Słupsk. W swojej wypowiedzi odniósł się do przedstawionego projektu budżetu Mia-
sta Słupska na 2021 r. uwzględniającego autopoprawkę. 
W imieniu Klubu zarekomendował przyjęcie budżetu Miasta Słupska na 2021 r. 

Jako kolejny, głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski. 
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Radny odniósł się do propozycji do projektu budżetu na 2021 r. złożonych przez Klub 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Wyraził również poparcie dla wniosków zgłoszonych 
przez Przewodniczącego Komisji Finansów radnego Adama Tredera.
Poinformował, że Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości złożył 12 propozycji do projektu
budżetu, z czego została uwzględniona jedna i to w części – remont ul.Wrocławskiej i to 
odcinek jego zdaniem najlepiej utrzymany. 
Zapowiedział, że członkowie Klubu będą zgłaszać wnioski – propozycje zmian do projek-
tu budżetu na 2021 r. i w zależności od decyzji Wysokiej Rady, Klub zagłosuje „za” lub 
„przeciw” uchwale budżetowej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała radnego Bobrowskiego, czy ma odnotować kon-
kretny wniosek. Poinformowała, że odnotowała już wniosek Przewodniczącego Komisji 
Finansów dot. wykreślenia 500 zł dla Stowarzyszenia S6. 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski odpowiedział, że nie zgłasza żadnego 
wniosku.

Jako kolejny, głos zabrał Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Radny Jan 
Lange. 
Radny wyraził opinię Klubu, odnośnie współpracy przy tworzeniu projektu budżetu po-
między radnymi a Prezydentem, która powinna być lepsza. Zaapelował do Prezydent 
Miasta, aby prace, konsultacje nad projektem budżetu odbywały się wcześniej, żeby 
mieszkańcy i radni mogli się z nim dokładnie zapoznać, dzięki czemu uniknie się dyskusji
nad poszczególnymi wnioskami na sesji. Podkreślił, że w tych trudnych dla wszystkich 
czasach, należy wspierać Prezydent Miasta w realizacji budżetu, aby Miasto przetrwało 
trudny okres.
Reasumując, poinformował, że Klub Radnych Platformy Obywatelskiej poprze budżet
na 2021 r. pomimo jego wielu niedoskonałości.

W dalszej części dyskusji głos zabrali radni: Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Łukasz 
Jaworski, Renata Stec, Jan Lange, Tadeusz Bobrowski, Jacek Szaran, Wojciech Gajewski.

Radna Anna Mrowińska w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  zgłosiła 3 
wnioski, prosząc jednocześnie Radę o przegłosowanie każdego odrębnie:
1. dofinansowanie zakupu radiowozu dla Komendy Miejskiej Policji w Słupsku  w kwocie 
120.000 zł – z nadwyżki operacyjnej;
2. doświetlenie ulicy Legionów Polskich między ulicą Zauchy a Riedla;
3. wykreślenie kwoty 1.000.000 zł na reorganizację budynku przy ul.Grottgera po daw-
nym Liceum i przekazanie go dla II Środowiskowego Domu Samopomocy.

Radny Łukasz Jaworski, w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości wystąpił
z wnioskami o zwiększenie wydatków o 400.000 zł w dziale 926 rozdział 92605 § 2360 – 
dotacja w zakresie kultury fizycznej i sportu – dla organizacji pozarządowych
z 1.860.000 zł na 2.260.000 zł:
a. zwiększenie środków na organizację szkolenia i współzawodnictwa sportowego oraz 
organizację imprez międzynarodowych  z 846.000 zł  do 1.146.000 zł;
b. zwiększenie kwoty przeznaczonej na szkolenia i prowadzenie współzawodnictwa spor-
towego w piłce nożnej na szczeblu IV Ligii i wyżej, z 114.000 zł  do 214.000 zł.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o przekazanie zgłoszonych wniosków na pi-
śmie.
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Radna Renata Stec zwróciła się do Prezydent Miasta:
1. o rozważenie zasadności wydatkowania kwoty 250.000 zł w dziale 795 _ „pozostała 
działalność – rozwój budownictwa mieszkaniowego wielorodzinnego na obszarze rewitali-
zacji wraz z nadaniem mu nowych funkcji społecznych” na zmianę dokumentacji projek-
towej dot. budynków mieszkalnych przy ulicy Płowieckiej w zakresie budynku C, wyraża-
jąc obawę, że dokumentacja może nie zostać w przyszłości wykorzystana tak jak inne, 
dodając, że nie było w tej sprawie dyskusji na Komisji branżowej;
2. o wycofanie zadania związanego z przebudową obiektu przy ul.Grottgera  z oświato-
wego na biurowy i przeznaczenie budynku na cele osób niepełnosprawnych.

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska, odnośnie wniosku o zdjęcie środków z zada-
nia dotyczącego dokumentacji budynku przy ulicy Płowieckiej dopowiedziała, że radnej 
Renacie Stec umknęła propozycja  przekazania z tego zadania kwoty 100.000 zł na Fil-
harmonię. Wyjaśniła, że chodzi o to, aby część środków zaplanowanych na przygotowa-
nie dokumentacji  przeznaczyć na Filharmonię. 

Radny Jacek Szaran zaapelował do radnych o przyjęcie wniosku radnego Łukasza Jawor-
skiego o zwiększenie dotacji na sport o 400.000 zł. 

Radny Wojciech Gajewski zwrócił się do Skarbnik Miasta o wskazanie jaki byłby skutek 
dla budżetu Miasta w kontekście zaproponowanych wniosków, czy zgłoszone propozycje 
wpłyną na zwiększenie deficytu, czy na zmniejszenie.  W odniesieniu do wniosku radnej 
Renaty Stec w sprawie dokumentacji ul.Płowieckiej, zwrócił się do Prezydent Miasta
o rozważenie autopoprawki w zakresie przekazania części środków z zaplanowanej
na ten cel kwoty na Filharmonię. 

Radny Tadeusz Bobrowski zwrócił się z wnioskiem o ogłoszenie 15 minut przerwy, po za-
kończeniu dyskusji.

Następnie, Przewodnicząca Rady oddała głos Prezydent Miasta Krystynie Danileckiej-
Wojewódzkiej. 

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka powiedziała, że pierwszy 
raz odkąd jest związana z samorządem, czyli od 1987 r., planowane dochody są niższe od
dochodów, które mamy uzyskać na koniec 2020 r. Podkreśliła, że budżet na 2021 r, został
„skrojony” na miarę dzisiejszych możliwości i wielu niepewnych w związku z pandemią. 
Wskazała, na przedstawionej mapce, położenie niewielkiego obszarowo Słupska - 43 tys. 
km² na tle Powiatu Słupskiego, którego dwie okalające Miasto gminy (Kobylnica i Słupsk) 
zajmują łącznie 500 tys. km². Wyjaśniła, że o Słupsku należy myśleć w kategoriach real-
nych perspektyw rozwojowych. Powiedziała, że Miasto nie posiada dużej przestrzeni roz-
wojowej jak gminy ościenne. Powiedziała również, że z racji położenia oraz funkcji mia-
sta na prawach powiatu, Słupsk realizuje mnóstwo zadań. Zaznaczyła, że jedynie 28% 
budżetu stanowią dochody własne, a 72% to są dotacje i subwencje, a więc zależność
od tego co się będzie działo „na zewnątrz” jest duża. Poinformowała, że konstruując bu-
dżet posiłkowała się trzema wartościami:
1. racjonalne gospodarowanie każdą złotówką;
2.  remontowanie po to, żeby racjonalizować wydatki; 
3. rozwijanie Miasta, po to aby mimo ograniczeń obszarowych, jak najlepiej wykorzysty-
wać możliwość pewnej tendencji, że do Słupska przyjeżdża coraz więcej ludzi.
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W dalszej części wystąpienia, przedstawiła założenia wydatkowania z przyszłorocznego 
budżetu ok. 100.000.000 zł z których 60% zostanie przeznaczone na rozwój Miasta,
oraz najważniejsze inwestycje przewidziane do realizacji w 2021 roku.

Następnie odniosła się do wniosków zgłoszonych przez radnych:
- Adama Tredera - poinformowała, że Stowarzyszenie S6 zawiesiło składkę z powodu epi-
demii, w związku z tym kwota 500 zł zostaje w budżecie Miasta,
- w sprawie budynku przy ul. Grottgera - wyjaśniła, że jest to przykład racjonalnego
i prorozwojowego działania, ponieważ budynek ten stanie się budynkiem użyteczności 
publicznej dla potrzeb mieszkańców, w którym znajdzie się siedziba Zarządu Infrastruk-
tury Miejskiej, monitoringu oraz Biura Urbanistycznego Miasta Słupska (obowiązek wyni-
kający z ustawy), co pozwoli na uwolnienie innych terenów dochodowo-twórczych.
Podkreśliła, że ma świadomość, że istnieje potrzeba wspierania osób z niepełnosprawno-
ściami, wymieniając pomieszczenia przekazane przez Miasto na działalność tego środo-
wiska. Poinformowała, że w trybie szybkim poszukuje rozwiązania dla Środowiskowego 
Domu Samopomocy nr 2, który mieści się w tej chwili w Szpitalu Psychiatrycznym. Poin-
formowała, że w najbliższym czasie zostanie przedstawiona wspólna z Gminą Słupsk pro-
pozycja lokalu dla Warsztatów Terapii Zajęciowej z Długosza oraz Środowiskowego Domu 
Samopomocy w obiekcie w Redzikowie, przejmowanym przez Gminę Słupsk od Wojska. 
Podsumowując, odrzuciła ww. wniosek radnych.
Jednocześnie zadeklarowała, że obiekt dla środowiska osób niepełnosprawnych powsta-
nie w ciągu najbliższych kilku miesięcy.
- w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych – poinformowała, że doświetlenie przejść 
jest realizowane konsekwentnie,
- Wojciecha Gajewskiego w sprawie zbyt małego udziału środków zewnętrznych, wyra-
żając nadzieję, że środki z kolejnego rozdania będą uruchamiane i do tego Miasto się 
przygotowuje,
-Tadeusza Bobrowskiego w sprawie remontu ul.Wrocławskiej poinformowała, że wyko-
nywane są remonty niezbędne i prorozwojowe np. ul.Rybacka z uwagi na powstające 
osiedla mieszkaniowe, natomiast ul.Pomorska i Rzemieślnicza nie są najistotniejszą czę-
ścią ul.Wrocławskiej,
- Tadeusza Bobrowskiego w sprawie „bonu dla seniora” - wyraziła opinię, że Słupsk ma 
bardzo dobrą politykę senioralną, natomiast Miasto nie jest w stanie ze środków bieżą-
cych znaleźć 5 mln zł, żeby jednorazowo dać każdemu seniorowi.
Miasto realizuje projekty wspierające nie pieniędzmi wprost, ale pośrednio: program po-
lityk społecznej Aquaparku,  ulgi placówek kultury. 
- przyjęła autopoprawką wniosek radnej Renaty Stec poparty przez Przewodniczącą 
Rady Beatę Chrzanowską w sprawie przekazania Filharmonii środków na wsparcie inwe-
stycyjne w kwocie 100.000 zł,
- Łukasza Jaworskiego przypominając Radnemu o obowiązku wskazania źródła pokrycia 
wniosku na kwotę 400.000, po drugie, poinformowała, że w dzisiejszej sytuacji kluby 
mają problem z wykorzystaniem dotacji, wskazała, że organizacje pozarządowe jakimi 
są kluby mają możliwość pozyskania środków nie tylko od sponsorów, ale również z bar-
dzo wielu projektów, nie mniejsze niż w ubiegłym roku, które muszą w tym trudnym dla 
nas wszystkich czasach wystarczać,
- poinformowała, że nie przyjmuje również wniosku o dofinansowanie zakupu radiowozu 
w kwocie 120.000 zł, ponieważ Miasta na to nie stać,
-Anny Mrowińskiej informując, że najpóźniej w lipcu, sierpniu 2021 r. zostanie wykona-
ne oświetlenie ul.Legionów Polskich do Riedla, które powstanie przy tymczasowej dro-
dze wykonanej z płyt, ale za dwa lata to już nie będzie główna droga, tylko ścieżka ro-
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werowa i chodnik, a główna droga będzie po prawej stronie jadąc od Legionów do Rie-
dla, gdzie dzisiaj jest na razie łąka i trawa. 
Podsumowując, powiedziała, że każdy prezydent ma satysfakcję kiedy może zrealizować
rozwój swojego miasta z perspektywy marzeń mieszkańca. Podkreśliła, że wsłuchuje się 
w głosy mieszkańców, niestety bezpośrednie spotkania z mieszkańcami były w tym roku 
niemożliwe do przeprowadzenia, jednak dzisiejsze marzenia mieszkańców można reali-
zować z perspektywy takiego budżetu jaki został skrojony. Wyraziła nadzieję, że budżet 
ten będzie pozwalał rozwijać miasto, będzie pozwalał modernizować miasto, a jego wy-
datki będą racjonalne. Poprosiła o przyjęcie budżetu z autopoprawką dotyczącą przeka-
zania 100.000 zł na remont Filharmonii. 

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska podziękowała Prezydent Miasta, a następnie 
udzieliła głosu ad vocem radnemu Jackowi Szaranowi.

Radny Jacek Szaran zapytał Prezydent Miasta o to, które kluby sportowe zwróciły dota-
cję.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka informując, 
że zostanie przekazana informacja kto ewentualnie nie wykorzystał środków lub wnosił
o przesunięcie środków. Poinformowała, że sytuacja pandemiczna spowodowała,
że „sport” nie mógł do końca wykorzystać środków, które otrzymali.
(Pismo z 30 grudnia 2020 r., znak: PS-I.033.20.2020 stanowi odpowiedź na zapytanie 
radnego Jacka Szarana – rej. zapytań – poz. 184/2020.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję. Przypomniała co będzie 
głosowane po przerwie, którą ogłosi na wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Tadeusza 
Bobrowskiego.
Poinformowała, że:
- nie będzie głosowany wniosek w sprawie środków na S6, ponieważ w pierwszej kolejno-
ści winna być podjęta przez Radę uchwała w sprawie wystąpienia z tego Stowarzyszenia,
- nie będzie głosowany wniosek w sprawie wykreślenia środków na dokumentację budyn-
ku przy Płowieckiej z uwagi na autopoprawkę wniesioną przez Prezydent Miasta,
- poddanie pod głosowanie wniosku dot. wykonania oświetlenia przy ul.Legionów Pol-
skich zostanie przedyskutowane z uwagi na deklarację Prezydent Miasta wykonania tego 
oświetlenia w 2021 r.,
- poddane pod głosowanie będą wnioski w sprawie dotacji dla Policji, trzy wnioski radne-
go Łukasza Jaworskiego oraz zagospodarowanie budynku przy ul.Grottgera.
Następnie ogłosiła przerwę od godziny 13.50 do godz. 14.05.

Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska otworzyła obrady po przerwie.
Następnie, poprosiła radnych o naciśnięcie przycisku „quorum”.
Po chwili stwierdziła, że obecności nie potwierdzili radni Wojciech Lewenstam i Mirosła-
wa Sagun-Lewandowska.
W dalszej kolejności poddała pod głosowanie wnioski zgłoszone przez radnych:

1. wniosek dot. dofinansowania Komendy  Miejskiej Policji w Słupsku w kwocie 120.000 
zł na zakup radiowozu;
Przewodnicząca Rady, odczytała  treść wniosku oraz zapytała kto jest „za” wnioskiem, 
kto jest „przeciw”, kto „ wstrzymał się”.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
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ZA: 9, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Anna Rożek, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
PRZECIW (13)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Ho-
łowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroń-
ski, Piotr Skowroński, Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Czyż

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że wniosek nie uzyskał akcep-
tacji Rady Miejskiej w Słupsku.

2. wniosek dot. wykreślenia zadania związanego z przebudową budynku przy ul.Grottge-
ra;
Przewodnicząca Rady, odczytała  treść wniosku oraz zapytała kto jest „za” wnioskiem, 
kto jest „przeciw”, kto „ wstrzymał się”.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:

ZA: 9, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Le-
nart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
PRZECIW (13)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Ga-
jewski, Jan Lange, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Renata Stec

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że wniosek nie uzyskał akcep-
tacji Rady Miejskiej w Słupsku.

3. wniosek dot. zwiększenia dotacji w zakresie kultury fizycznej i sportu dla organizacji 
pozarządowych z 1.860.000 na 2.260.000 zł, z czego  300.000 zł na coroczną organizację 
szkolenia i współzawodnictwa sportowego, a 100.000 zł na prowadzenie szkolenia
i współzawodnictwa sportowego w piłce nożnej;
Przewodnicząca Rady, odczytała  treść wniosku oraz zapytała kto jest „za” wnioskiem, 
kto jest „przeciw”, kto „ wstrzymał się”.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:

ZA: 9, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Anna Rożek, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
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PRZECIW (13)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Ga-
jewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandow-
ska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że wniosek nie uzyskał akcep-
tacji Rady Miejskiej w Słupsku.

Następnie, poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Mia-
sta Słupska na 2021 rok z autopoprawkami.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały,  kto jest przeciwny, kto się wstrzymał.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik: 
ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Ga-
jewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sa-
gun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (7)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Jacek Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 
rok.
(Uchwała nr XXVI/432/20 stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Słupska na lata 2021-2040  (druk nr 26/2).
(czas nagrania: 5:17:09 – 5:23:36)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu. Pismo przekazujące 
projekt  z 23.11.2021 r., znak: BM-RPB-IV.3020.3.2020 stanowi załącznik nr 79 do niniej-
szego protokołu. Kopia Zarządzenia Nr 947/BM/2020 Prezydenta Miasta Słupska z dnia 
23 listopada 2020 r. stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 230 ust. 2 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, wraz z projektem uchwały 
budżetowej, Prezydent Miasta w dniu 24 listopada, przedłożyła Radzie Miejskiej  projekt
wieloletniej prognozy finansowej Miasta.
Dodała, że w tym samym dniu dokument przekazała radnym do zapoznania się.
Poinformowała, że:
- Komisja Gospodarki Komunalnej oraz  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych przyjęły projekt 
uchwały do wiadomości,
- Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w części dotyczącej mery-
torycznego zakresu Komisji,
- Komisja Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 92 do nr  95 do niniejszego protokołu.)
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Poinformowała również, że 15 grudnia br. przekazała radnym uchwałę Składu Orzekają-
cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 11 grudnia 2020 r. w sprawie opinii
o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej miasta Słupska na lata 2021-
2040. Opinia ta była pozytywna.
(Uchwała Nr 304/p213/F/I/20 stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że 18 grudnia Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę do projektu uchwały, 
którą przekazała radnym do zapoznania się w tym samym dniu.
(Autopoprawka przekazana pismem z 18 grudnia 2020 r., znak: BM-RPB-I.3020.11.2020 
stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.) 

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z autopo-
prawką.  
Ponadto złożyła kolejną autopoprawkę, wynikającą z autopoprawki do budżetu Miasta 
Słupska na 2021 r., polegającą na zwiększeniu o 100.000 zł dotacji dla Filharmonii.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego 
dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod 
głosowanie. Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Ga-
jewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sa-
gun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (7)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Jacek Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040.
(Uchwała nr XXVI/433/20 stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu.)

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk podziękowała Radnym w swoim imieniu jak
i Prezydent Miasta, Kierownictwa i wszystkich, którzy pracowali przy tworzeniu budżetu
i wieloletniej prognozy finansowej. 

ad pkt 22. Interpelacje i zapytania radnych.

(czas nagrania: 5:23:36- 5:23:57)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz 
odczytać swoją interpelację lub zapytanie.
Po chwili stwierdziła, że nie ma zgłoszeń.
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Ad pkt 23. Sprawy bieżące.

(czas nagrania: 5:23:58 – 5:25:19)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że w eSesji został zamieszczo-
ny harmonogram pracy Rady Miejskiej w Słupsku  oraz dyżurów radnych w 2021 rok.
Poinformowała, że radni otrzymają upominek w formie publikacji podsumowującej 30 
lat samorządu, w którego tworzeniu mieli udział. Podziękowała wszystkim radnym, któ-
rzy przyczynili się do powstania tego dokumentu.
W dalszej części, złożyła wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne.

Stwierdziła, że porządek obrad  sesji został zrealizowany. Podziękowała za udział
w obradach. 
Zamknęła 26. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
(Nagranie stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu.)

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz inspektor BRM

Sekretarz obrad:        Przewodnicząca
Radny Jacek Szaran Rady Miejskiej w Słupsku

                                 Beata Chrzanowska
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